
GÜDEF’İN BÜYÜK BULUŞMASI SONRASI BAŞKAN SÖĞÜT’TEN TEŞEKKÜR

İstanbul Gümüşhane Dernekler Federasyonu (GÜDEF) tarafından 19 Kasım 2016
Cumartesi günü akşamı İstanbul Büyükşehir Belediyesi Beykoz Korusu Sosyal
Tesislerinde gerçekleştirilen İstişare danışma programı sonrasıı facebook
hesabından bir teşekkür mesajı yayımladı.
Başkan Söğüt’ün teşekkür mesaj metni şöyledir:
GÜMÜŞHANE DERNEKLER FEDERASYONUNDAN BÜYÜK BULUŞMA
GÜDEF İstişare danışma programı yoğun katılım ile Beykoz’ da İcra edildi
Programının ana başlıkları
1-15 Temmuz gecesi
2- Gümüşhane. Verilen teşvikler
3- Güdef genel merkez yapımı idi.
GÜDEF Başkanı Sayın TAHSIN SÖĞÜT’ün konuşması ile başlayan Programda  “15 Temmuz
gecesi”, “Gümüşhane’ye yatırım programı” ve GÜDEF genel merkez yapımı ile ilgili
bilgiler verildi.
Katılım sağlayan bizleri yalnız bırakmayan
Gümüşhane Valisi Sayın OKAY MEMİŞ
Gümüşhane milletvekili Sayın OSMAN AKGÜL
Gümüşhane milletvekili Sayın CİHAN PEKTAŞ
İstanbul milletvekili Sayın SERAP YAŞAR
Gümüşhane Belediye Başkanı ERCAN CİMEN
AK Parti Gümüşhane İl Başkanı Sayın Av. CELALAETTİN KÖSE
Gümüşhane Ticaret Odası Başkanı Sayın İSMAİL AKÇAY
Gümüşhane Kelkit Belediye Başkanı Sayın ÜNAL YILMAZ
Gümüşhane Köse Belediye Başkanı Sayın ŞERİF AYGÜN
Gümüşhane Şiran Belediye Başkanı Sayın YAVUZ ALTINPARMAK
Gümüşhane Torul Belediye Başkanı Sayın NİDAİ KÖROĞLU
Gümüşhane Kürtün Belediye Başkanı Sayın AHMET KANAT
Gümüşhane Kent Konseyi Başkanı Sayın HASAN PIR
GÜSEV Başkanı Sayın VAHİT OLGUN
GüSİAD Başkanı Sayın KENAN AYDIN
ŞEVAK Başkanı Sayın ALİ BEYAZ
Gümüşhane Kültür Derneği Başkanı Sayın Metin AKAGUN ve Sayın Av.Çetin KANTEK
AK Parti Sultanbeyli İlçe Başkanı Sayın ALİ SEVİNÇ
Boğaz İçi A.Ş. Genel Müdürü Sayın İLHAN KARTAL
Milliyetçi Hareket Partisi Milletvekili Adayı Sayın SABRI ŞENER
İstanbul’da bulunan Sayın iş adamlarımız ve Sayın il, ilçe, belde, köy dernek
başkanları
Sayın Sanatçılarımız
Doğan Holding Onursal Başkanı İş Adamı Sayın Aydın Doğan
Bu güzel gecede her katılımcının değer kattığı programımıza katılarak bizleri
mutlu etmişlerdir, bütün katılımcılara Yönetim kurulu adına teşekkür ederiz.
GÜDEF GENEL BAŞKANI
TAHSİN SÖĞÜT

https://gumushanedenhaber.com/gudefin-buyuk-bulusmasi-sonrasi-baskan-sogutten-tesekkur/

